



Arrangement of S2 Mathematics and Science Experiential Classes 2024/25

中二級數學及科學科體驗課堂安排 2024/25

Dear Parents,  
各位家長：

To cultivate students' interest in Mathematics and Science, the school will arrange experiential classes in these subjects for all S.2 students, as outlined in the table below. For inquiries, please contact Mr Ip Hung Kwan at 2604 9762. Thank you.

Date 日期	Time 時間	Content 內容	Venue 地點
2 October 2024 (Wed) 2024 年 10 月 2 日	1 <sup>st</sup> Session: 2:45 – 3:25 pm	2A: Manufacture of Rock Candy	Chem Lab
		2B: Estimation of $\pi$	Rm 403
	2 <sup>nd</sup> Session: 3:25 – 4:05 pm	2A: Estimation of $\pi$	Rm 403
		2B: Manufacture of Rock Candy	IS Lab
9 October 2024 (Wed) 2024 年 10 月 9 日	1 <sup>st</sup> Session: 2:45 – 3:25 pm	2C: Manufacture of Rock Candy	Chem Lab
		2D: Estimation of $\pi$	Rm 403
	2 <sup>nd</sup> Session: 3:25 – 4:05 pm	2C: Estimation of $\pi$	Rm 403
		2D: Manufacture of Rock Candy	IS Lab
6 November 2024 (Wed) 2024 年 11 月 6 日	1 <sup>st</sup> Session only: 2:45 – 3:25 pm	2A: Manufacture of Butterfly Pea Flower	Phy Lab
		2B: Manufacture of Butterfly Pea Flower	Bio Lab
13 November 2024 (Wed) 2024 年 11 月 13 日	1 <sup>st</sup> Session only: 2:45 – 3:25 pm	2C: Manufacture of Butterfly Pea Flower	Bio Lab
		2D: Manufacture of Butterfly Pea Flower	Phy Lab

**Special Remarks 特別備註**

- The attendance of the experiential classes is mandatory. Student who are unable to join the class due to special reasons must submit a parent letter and supporting documents to the school for prior approval according to the school regulation.
- Students who are unable to attend the class due to health issue should submit a leave application with medical certificate one day after the class. Failure to provide a medical certificate will be considered as truancy.

1. 是次活動為正式課堂，同學必須出席。因特殊原因未能出席者，須根據學校規定提交家長信及證明文件，以獲學校批准。

2. 因健康情況未能參加活動的學生，須於活動日後一日內向班主任提交家長信及醫生證明文件。未能遞交醫生證明文件的同學作曠課處理。

為培養學生對數學和科學科的興趣，本校將為所有中二級學生安排數學和科學科活動體驗課堂，詳情請參閱上表。如有查詢，請致電 2604 9762 與葉鴻堃老師聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
20 September 2024 2024 年 9 月 20 日